
ПРОТОКОЛ 
продовження пленарного засідання дванадцятої сесії  

Кременчуцької міської ради VIІ скликання 
 
 

м. Кременчук       27 липня 2016 року 
         Велика зала міської ради 
         10:00 год. 
 

Президія сесії: 
 
Малецький В.О.  – міський голова  
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
  

Головуючий на продовженні пленарного засідання дванадцятої сесії 
міської ради VII скликання міський голова Малецький Віталій Олексійович. 
 

Продовження пленарного засідання дванадцятої сесії міської ради 
проводиться з використанням електронної системи голосування «РАДА - В». 

 
Загальний склад Кременчуцької міської ради 42 депутата (+ міський 

голова). Прибуло та зареєструвалось депутатів 24, відсутні – 19, всього – 43. 
Необхідний кворум  є. 

 Після реєстрації до зали ще заходили депутати. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Запросив секретаріат (Проценко Зінаїда Валеріївна, Головко Валентина 
Данилівна, Почтовюк Андрій Борисович), лічильну комісію (Лозовик Дмитро 
Борисович, Таценюк Віталій Дмитрович, Гордєєва Валентина Яківна, Іванян 
Геннадій Михайлович, Угніч Григорій Анатолійович, Костромінов Сергій 
Анатолійович, Шибашов Володимир Вікторович) бути готовими до роботи. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Звернувся до голови лічильної комісії Лозовика Дмитра Борисовича, чи 
готова електронна система голосування «Рада-В» до роботи? (Система до 
роботи готова). 
 

СКЛАД 
секретаріату Кременчуцької міської ради Полтавської області  

VII скликання 
 
1. Проценко Зінаїда Валеріївна   – від фракції «Поруч» 
 



2. Головко Валентина Данилівна  – від фракції «Рідне місто 
 
3. Почтовюк Андрій Борисович  – від фракції політичної партії  

   «БЛОК ПЕТРА ПОРОШЕНКА 
   «СОЛІДАРНІСТЬ»  

 
 

СКЛАД 
лічильної комісії Кременчуцької міської ради Полтавської області 

VII скликання 
 
 

1. Лозовик Дмитро Борисович   – від фракції політичної партії  
   «БЛОК ПЕТРА ПОРОШЕНКА 
   «СОЛІДАРНІСТЬ» 

 
2. Таценюк Віталій Дмитрович   – від фракції «Батьківщина» 
 
3. Гордєєва Валентина Яківна   – від фракції політичної партії 

   «Об’єднання «САМОПОМІЧ» 
 
4. Іванян Геннадій Михайлович  – від фракції «Опозиційний блок» 
 
5. Костромінов Сергій Анатолійович – від фракції політичної партії 

   «Радикальна партія Олега Ляшка» 
 
6. Піддубна Оксана Миколаївна  – від фракції «УКРОП» 
 
7. Угніч Григорій Анатолійович   – від фракції «Поруч» 
 
8. Шибашов Володимир Вікторович – від фракції «Рідне місто 
 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Нагадав про питання, що були прийняті 26 липня 2016 року. 
Запропонував продовжити роботу пленарного засідання дванадцятої сесії 

Кременчуцької міської ради VII скликання та поставив на голосування. 
 
    Голосували: «за» - 23 

             «утрималось» - 0 
             «проти» - 0 
             «не голосувало» - 1 

(поіменне голосування) 
 



 Продовжено розгляд проектів рішень, винесених на розгляд сесії. 
 
26. СЛУХАЛИ: Про затвердження міської Програми «Надання фінансової 

допомоги кременчуцьким громадським волонтерським 
організаціям в АТО на 2016-2017 роки». 
Доповідач: Павленко Г.М. – депутат міської ради від фракції 

«Об’єднання «САМОПОМІЧ» 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИСТУПИЛИ: 
 
Полюхович С.А. – керівник громадського об’єднання «Громадський контроль  

   та допомога» (від імені розробника) 
 
 Зазначив на необхідності прийняття такого рішення, зупинився на 
результатах проведеної роботи (продемонстрував цифри на екрані), акцентував 
увагу на пропозиціях про направлення цього питання для розгляду на робочій 
групі з надання матеріальної допомоги та розробці маршрутного листа поїздок 
на запланований період згідно Програми. Уточнив, що поїздки будуть 
плануватись робочою волонтерською групою – це буде план заходів на місяць, 
який буде представлений відповідно департаменту праці та відповідній робочій 
групі з розгляду цих питань. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Повідомив, що є заява від керівника волонтерського руху газети 
«Телеграф» Сергія Володимировича Кулясова про те, що він відкликає свій 
підпис під колективним листом про надання матеріальної допомоги 
волонтерським організаціям із бюджету міста в зв’язку з неактуальністю на 
даний час. 
 
Полюхович С.А. – керівник громадського об’єднання «Громадський контроль  

   та допомога» (від імені розробника) 
 
 Надав особисті пояснення з цього приводу. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Проінформував про те, що постійна депутатська комісія з питань 
житлово-комунального господарства (голова комісії Котляр В.Ю.) пропонує 
зняти питання з розгляду на доопрацювання і постійна депутатська комісія з 
питань бюджету, фінансів, соціально-економічного розвитку та інвестиційної 
політики (голова комісії Плескун О.В.) також запропонувала зняти питання з 
розгляду на доопрацювання у зв’язку з відсутністю детального плану дій по 
використанню коштів з обґрунтуванням. 



Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
(з місця) 
 
 Цікавилась, яким законом користується у своїй діяльності Полюхо-            
вич С.А., яка стаття закону дозволяє користуватися бюджетними коштами та як 
буде здійснюватись процес транспортування крові (зазначений раніше).  
 
Полюхович С.А. – керівник громадського об’єднання «Громадський контроль  

   та допомога» (від імені розробника) 
 
 Надав відповіді на запитання депутатів. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Надав пояснення щодо внесених змін до Закону України «Про 
волонтерську діяльність». 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
(з місця) 
 
 Надав пояснення щодо пропозиції комісії з питань бюджету, фінансів, 
соціально-економічного розвитку та інвестиційної політики стосовно зняття 
даного питання на доопрацювання, цікавився думкою з цього приводу 
директора департаменту праці, соціального захисту населення та питань АТО 
як виконавця цієї програми. 
 
Калашник В.В. – депутат міської ради, позафракційний 
(з місця) 
 
 Зазначив на прогнозуванні непрогнозованого. Цікавився, чи можна 
здійснювати зазначену діяльність через, наприклад, управління з питань 
надзвичайних ситуацій та цивільного захисту населення (начальник Киричей- 
ко С.П.) – через структури, які фінансуються з бюджету. Зауважив, чи не 
збільшиться кількість волонтерських організацій, бажаючих працювати, після 
прийняття цієї програми. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Повідомив, що пропонував розробнику зняти питання на доопрацювання 
та внести зміни до програми антитерористичної, ввести розділ «Волонтерська 
робота» і в ньому прописати чіткі межі фінансування, вказати широкий спектр 
(перелік) громадських організацій, а потім через комісію вирішувати питання 
надання чи ненадання матеріальної допомоги.  
 
 



Полюхович С.А. – керівник громадського об’єднання «Громадський контроль  
   та допомога» (від імені розробника) 

 
 Наголошував на обговоренні програми, а потім її прийнятті. 
 
Кавунник Д.В. – депутат міської ради від фракції політичної партії                        
(з місця)                       «Радикальна партія Олега Ляшка»  
 
 Висловив свої зауваження щодо можливості планування поїздки, 
зазначив на необхідності переліку. Не вбачав необхідності виносити це питання 
на розгляд сесії. Висловив своє ставлення до волонтерського руху газети 
«Телеграф». 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування надання слова громадським активістам з 
виступом 3 хвилини (процедурне питання). 
 
    Голосували: «за» - 25 

              «утрималось» - 0 
              «проти» - 0 
              «не голосувало» - 4 

 
Павленко Г.М. – депутат міської ради від фракції політичної партії 

«Об’єднання «САМОПОМІЧ» 
 
 Повідомила, що знаючи, як буде сприйматись ця програма в залі, була 
категорично проти, щоб таку програму розробляли й виносили на розгляд сесії 
міської ради, хоча особисто знає цю роботу. Зауважила на мотивах 
волонтерської діяльності, яка здійснюється за покликом душі і тими людьми, 
які довіряють один одному. Звернулась до депутатів з проханням подумати над 
цим питанням перш, ніж голосувати.  Зазначила, що не є розробником цієї 
програми. 
 
Курченко-Гай В.П. – депутат міської ради від фракції політичної партії               
(з місця)                            «Радикальна партія Олега Ляшка»  
 
 Зазначив на основах волонтерської діяльності, підтримав пропозицію, що 
озвучив міський голова. 
 
Головач О.Л. – депутат міської ради від фракції «Батьківщина» 
(з місця) 
 
 Заявив від імені фракції, що неодмінно потрібно допомагати волонтерсь-
ким організаціям. Висловив своє нерозуміння позиції депутата Павленко Г.М. 



Пропонував визначитись: або приймати програму і по ній працювати, або 
відпрацьовувати той механізм, що запропонував міський голова. 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
(з місця) 
 
 Запропонував доповнити програму і це рішення: головним розпоряд-
ником коштів є департамент праці, соціального захисту населення та питань 
АТО і комісія з питань АТО. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Зазначив, що виконавцем попередньої програми є управління з питань 
надзвичайних ситуацій та цивільного захисту населення і на наступну сесію 
можна підготувати зміни до програми, не приймаючи сьогодні зазначену 
програму. Зауважив, що наявність програми передбачає роботу по ній та  
контроль за її виконанням. 
 
 
 Озвучив пропозицію Сергія Полюховича: 
«Прошу внести зміни до проекту програми надання фінансової допомоги 
кременчуцьким громадським волонтерським організаціям в зоні АТО на 2016-
2017 роки, а саме: в пункті 6 проекту програми замість слів «робоча група із 
представників організацій-учасників програми» замінити словами «робоча 
група з розгляду питань допомоги АТО». 
 
 Надав слово для виступу громадським активістам. 
 
Харченко Л.Ю. – громадський активіст м. Кременчука 
 
 Висловився щодо мобілізації та ситуації з обговорення зазначеної 
програми. Запропонував виключити всі назви громадських організацій з 
програми, департамент праці, соціального захисту населення та питань АТО 
(Поляков В.Ю.) – розпорядник коштів; озвучив своє бачення запропонованих 
змін. Просив депутатів прийняти цю програму. 
 
Мирошниченко Костянтин – громадський активіст м. Кременчука 
 
 Проінформував про виконану волонтерську роботу громадським 
об’єднанням  «Майдан-Кременчук» та її великі обсяги. Наголосив, що таку 
роботу на сьогоднішній день дуже важко виконувати.  
 
 
 
 



Полюхович С.А. – керівник громадського об’єднання «Громадський контроль  
         та допомога»  
 

Зауважив на прийнятті програми з розширеними поправками щодо 
розпорядників коштів. 
 
Малецький В.О. – міський голова 

Підсумував правки, зазначивши на неможливості виконати п.4 проекту 
рішення – кошти будуть виділятись за підсумками виконання бюджету за                
9 місяців (за консультацією з Неіленко Т.Г.). Зазначив на зауваженнях  
структурних підрозділів. 

Запропонував розділ 7 Програми викласти в наступній редакції: 
«…кременчуцькі громадські волонтерські організації в АТО». 
 

(Заперечень від Полюховича С.А. не було) 
 
 Секретар міської ради звернувся до присутніх з проханням зайняти свої 
місця в залі. 
 
Терещенко К.О. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
(з місця) 
 

Висловився в підтримку позиції депутата Павленко Г.М. 
 
Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
(з місця) 
 
 Висловив свою точку зору щодо прийняття рішення. 
 
Роженко О.А. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
(з місця)  
 
 Вважав, що це повинно бути централізовано і під контролем відповідної 
робочої групи. Підтримав пропозицію зміни 7 розділу даної програми. 
 
Бокован М.В. – депутат міської ради від фракції «Поруч» 
(з місця) 
 
 Нагадав свою позицію, висловлену на засіданні комісії, про необхідність 
такої програми та її підтримки. Закликав відпрацювати правки та підтримати 
цю програму. 
 
 
 



Малецький В.О. – міський голова 
  
 Поставив на голосування за основу. 
 
    Голосували: «за» - 22 

              «утрималось» - 4 
              «проти» - 0 
              «не голосувало» - 2 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічні правки до проекту рішення, а саме: 

«В пункті 4 проекту рішення замість слів «при перегляді міського 
бюджету за І півріччя 2016 року» читати «при перегляді міського бюджету за          
9 місяців 2016 року». 

В самому тексті програми: в частині 7 «Учасники програми» записати: 
«Кременчуцькі громадські волонтерські організації в АТО». 
 Нагадав по головному розпоряднику: третім пунктом рішення визначено, 
що головним розпорядником коштів є департамент праці, соціального захисту 
населення та питань АТО виконавчого комітету Кременчуцької міської ради.  
 
Павленко Г.М. – депутат міської ради від фракції політичної партії 

«Об’єднання «САМОПОМІЧ» 
 
 Уточнила з приводу не вказування в програмі назв волонтерських 
організацій (найменування організацій не буде вказано в тексті): волонтерська 
організація, яка документально доведе необхідність одержання цих коштів і цієї 
допомоги, одержить допомогу. Закликала депутатів підтримати такий варіант 
програми. 
 

(Обговорення в залі) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Продовжив озвучувати правки: 

«В шостому розділі програми: виконавцем програми є департамент праці, 
соціального захисту населення та питань АТО, прибрати слова «робоча група із 
представників організацій учасників програми». 
 
Поляков В.Ю. – директор департаменту праці, соціального захисту населення 

та питань АТО 
 
 Зупинився на стратегічних (головних) завданнях волонтерського руху і 
волонтерських організацій на сьогоднішній момент. Вважав, що кошти, які 
виділяються для АТО, повинні забезпечувати кременчужан, які служать у 



різних військових частинах, та військові частини, що є в місті Кременчуці. 
Вважав за доцільне забезпечувати і волонтерські організації. Запропонував 
розпорядником коштів визначити комісію, яка займається питаннями АТО (та 
сама комісія, що займається програмою антитерористичною), додатково 
включити до її складу волонтерів. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Повторно озвучив правки до програми (зазначені вище). Поставив на 
голосування. 
 
    Голосували: «за» - 25 

              «утрималось» - 0 
              «проти» - 0 
              «не голосувало» - 5 
    (пропозиція приймається) 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням технічних правок, як  

   рішення міської ради (додається). 
 
    Голосували: «за» - 27  

              «утрималось» - 1 
              «проти» - 0 
              «не голосувало» - 2 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив інформацію для депутатів про результати сесії обласної ради 
(щодо змін до бюджету в розрізі фінансування деяких програм). Подякував 
депутатам обласної ради від м.Кременчука та депутатам міської ради. 
 

(Аплодисменти в залі) 
 
27. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради 

Полтавської області від 22 грудня 2015 року «Про 
затвердження Програми оздоровлення та відпочинку дітей 
м.Кременчука на 2016-2020 роки». 
Доповідач: Заводчікова Н.Г. –  начальник управління у справах 

сім’ї, дітей та молоді  
 (доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
     
 
 



    Голосували: «за» - 29 
              «утрималось» - 0 
              «проти» - 0 
              «не голосувало» - 1 

 
28. СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми санітарного очищення міста Кре-

менчука на 2016 рік. 
Доповідач: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 

 (доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
     
    Голосували: «за» - 30 

              «утрималось» - 0 
              «проти» - 0 
              «не голосувало» - 1 

 
29. СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми утримання міських кладовищ             

м. Кременчука на 2016 рік. 
Доповідач: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 

 (доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 
 
    Голосували: «за» - 30 

              «утрималось» - 0 
              «проти» - 0 
              «не голосувало» - 1 

 
Кавунник Д.В. – депутат міської ради від фракції «Радикальна партія Олега           
(з місця)                  Ляшка» 
 
 Виступив з приводу ситуації по міських кладовищах та запропонував не 
виділяти кошти на УЖКГ, а забезпечити працівників кладовища необхідними 
матеріалами. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Зазначив, що всі кошти виділяються та проходять через управління 
житлово-комунального господарства, а ті, в свою чергу, передають на                  
КП «Спецкомбінат ритуальних послуг».  
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 



    Голосували: «за» - 30 
              «утрималось» - 0 
              «проти» - 0 
              «не голосувало» - 2 

 
30. СЛУХАЛИ: Про надання доручення КП «Квартирне управління» брати 

участь у зборах співвласників багатоквартирного будинку від 
імені Кременчуцької міської ради Полтавської області як 
власника житлових та нежитлових приміщень комунальної 
власності територіальної громади міста Кременчука. 
Доповідач: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 

 (доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 
 
    Голосували: «за» - 30 

              «утрималось» - 0 
              «проти» - 0 
              «не голосувало» - 2 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив технічну правку, а саме:  
«В назві проекту рішення «Про надання доручення КП «Квартирне 

управління» приймати участь у зборах співвласників багатоквартирного 
будинку від імені Кременчуцької міської ради Полтавської області як власника 
житлових та нежитлових приміщень комунальної власності територіальної 
громади міста Кременчука» та в п.1 даного проекту слово «приймати» 
замінити на слово «брати». 

 
    Голосували: «за» - 30 

              «утрималось» - 0 
              «проти» - 0 
              «не голосувало» - 2 

(пропозиція приймається) 
 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки, як 
рішення міської ради (додається). 

 
    Голосували: «за» - 30 

              «утрималось» - 0 
              «проти» - 0 
              «не голосувало» - 2 



31. СЛУХАЛИ: Про надання згоди на передачу житлового будинку № 9 по 
вул.Гвардійський з балансу КГЖЕП «Автозаводське» на 
баланс об’єднання співвласників багатоквартирного будинку 
«ГВАРДІЙСЬКА 9». 
Доповідач: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 

 (доповідь не заслуховувалась) 
 
 
ВИСТУПИЛИ: 
 
Курченко-Гай В.П. – депутат міської ради від фракції «Радикальна партія            
(з місця)                           Олега Ляшка» 
 
 Зауважив, що не можна знімати дані питання та повинно бути 
обговорення на зборах. 
 
Головач О.Л. – депутат міської ради від фракції «Батьківщина» 
(з місця) 
 
 Наголосив на тому, що фракція «Батьківщина» за створення ОСББ, але 
потрібно зняти ці питання на доопрацювання та розібратися із законністю 
створення ОСББ. 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
 
 Зазначила, що зняття даних питань з розгляду є безпідставним. Зачитала 
деякі статті Конституції України. 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
 Висловив свою позицію стосовно зняття даних питань на доопрацювання 
та запропонував розібратися з приводу ОСББ по вул. Троїцькій. 
 
Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
 
 Надав пояснення стосовно питань, що стосуються ОСББ. 
 
Бокован М.В. – депутат міської ради від фракції «Поруч» 
(з місця) 
 
 Запропонував зняти питання, що стосується ОСББ по вул. Троїцькій, 65, 
на доопрацювання. 
 
 
 



Терещенко К.О. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Зазначив, що на своєму окрузі він не виявив ніякого порушення 
законодавства при створенні ОСББ і попрохав не знімати питання порядку 
денного № 18  на доопрацювання. 
 
Роженко О.А. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
(з місця) 
 
 Звернув увагу депутатів міської ради на те, що вони лише надають згоду 
на створення ОСББ, а у тих є ще 3 місяці для того, щоб розібратися. 
 
Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
 
 Довів до відома депутатів інформацію про допущені порушення під час 
проведення зборів щодо створення ОСББ по вул. Троїцькій, 65 (розглянуто 
нижче, п. 36). 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 
    Голосували: «за» - 29 

              «утрималось» - 0 
              «проти» - 0 
              «не голосувало» - 3 

 
32. СЛУХАЛИ: Про надання згоди на передачу житлового будинку № 26 по 

вул.Східній з балансу КГЖЕП «Автозаводське» на баланс 
об’єднання співвласників багатоквартирного будинку 
«СХІДНА 26». 
Доповідач: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 

 (доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
     
    Голосували: «за» - 32 

              «утрималось» - 0 
              «проти» - 0 
              «не голосувало» - 0 

 
33. СЛУХАЛИ: Про надання згоди на передачу житлового будинку № 27 по 

вул. Тараса Бульби  з балансу КГЖЕП «Автозаводське» на 
баланс об’єднання співвласників багатоквартирного будинку 
«ТАРАСА БУЛЬБИ 27». 
Доповідач: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 

 (доповідь не заслуховувалась) 



ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
     
    Голосували: «за» - 32 

              «утрималось» - 0 
              «проти» - 0 
              «не голосувало» - 0 

 
34. СЛУХАЛИ: Про надання згоди на передачу житлового будинку № 42 по 

проспекту Лесі Українки з балансу КГЖЕП «Автозаводське» 
на баланс об’єднання співвласників багатоквартирного 
будинку «ЛЕСІ УКРАЇНКИ Б.42». 
Доповідач: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 

 (доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
     
    Голосували: «за» - 30 

              «утрималось» - 0 
              «проти» - 0 
              «не голосувало» - 2 

 
35. СЛУХАЛИ: Про надання згоди на передачу житлового будинку № 51 по 

провулку  Героїв Бреста з балансу КГЖЕП «Автозаводське» на 
баланс об’єднання співвласників багатоквартирного будинку 
«ГЕРОЇВ БРЕСТУ, 51». 
Доповідач: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 

 (доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
     
    Голосували: «за» - 31 

              «утрималось» - 0 
              «проти» - 0 
              «не голосувало» - 1 

 
36. СЛУХАЛИ: Про надання згоди на передачу житлового будинку № 65 по 

вул. Троїцькій з балансу КГЖЕП «Автозаводське» на баланс 
об’єднання співвласників багатоквартирного будинку 65, 
ВУЛ.ТРОЇЦЬКА. 
Доповідач: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 

 (доповідь не заслуховувалась, інформація надана вище, п. 31) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування за основу. 



ВИРІШИЛИ:  не приймати рішення. 
 
    Голосували: «за» - 5 

              «утрималось» - 6 
              «проти» - 1 
              «не голосувало» - 20 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Надав доручення начальнику управління житлово-комунального 
господарства Москалику І.В. детально розібратися в даній ситуації та на 
наступну сесію підготувати відповідний проект рішення. 
 
37. СЛУХАЛИ: Про початок роботи по розробці містобудівної документації 

міста Кременчука. 
Доповідач: Волощенко О.Г. –  начальник управління  

містобудування та архітектури 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 
 
    Голосували: «за» - 29 

              «утрималось» - 0 
              «проти» - 0 
              «не голосувало» - 2 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив технічну правку від управління містобудування та архітектури: 
«В зв’язку з тим, що громадяни Міщенко О.Г., Кузьменко С.В., 

Пархоменко І.М. створили приватне підприємство «Дніпровська рів’єра» і від 
його імені звернулися до виконавчого комітету Кременчуцької міської ради з 
намірами розроблення детального плану території по вулиці Богдана 
Хмельницького, 3, в мотивувальній частині рішення «Про початок роботи по 
розробці містобудівної документації міста Кременчука» внести технічну 
правку, а саме: слова «Враховуючи звернення громадян: Міщенко О.Г., 
Кузьменко С.В., Пархоменко І.М. від 16.06.2016 № Ко-02-26/2873» замінити 
словами – «Враховуючи звернення приватного підприємства «Дніпровська 
рив’єра» від 11.07.2016  № 01-22/4826». 

 
    Голосували: «за» - 29 

              «утрималось» - 0 
              «проти» - 0 
              «не голосувало» - 3 

(пропозиція приймається) 



ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки, як 
рішення міської ради (додається). 

 
    Голосували: «за» - 29 

              «утрималось» - 0 
              «проти» - 0 
              «не голосувало» - 2 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Оголосив перерву в роботі сесії до 13.30 год. 
 

(Після перерви) 
 

Міський голова запросив депутатів займати місця в залі. 
Зареєструвалось – 24 депутати. Необхідний кворум для продовження 

роботи сесії є. 
Після реєстрації до зали заходили депутати.  

 
38. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою 

щодо відведення земельних ділянок громадянам в м. Кремен-
чуці. 
Доповідач: Циганова О.О. – заступник начальника управління 

земельних ресурсів  
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 
 
    Голосували: «за» - 22 

              «утрималось» - 0 
              «проти» - 0 
              «не голосувало» - 4 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив доповнення до проекту рішення, а саме: 

Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 
надання дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо відведення 
земельних ділянок громадянам в м. Кременчуці» 
 

включити наступні пункти з наступною зміною нумерації: 
 



1. Надати дозвіл на розроблення проекту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки у власність громадянам: 

1.7. Шушкову Сергію Васильовичу орієнтовною площею 0,1000 га для 
ведення садівництва по вул. Малиновій, 25, як учаснику бойових дій… 

1.8. Єременку Дмитру Юрійовичу орієнтовною площею 0,1000 га для 
ведення садівництва по вул. Малиновій, 3, як учаснику бойових дій… 

1.9. Захарченку Олександру Олексійовичу орієнтовною площею  
0,1000 га для ведення садівництва по вул. Волошковій, 30, як учаснику бойових 
дій … 

1.10. Петренку Сергію Ларіоновичу орієнтовною площею 0,1000 га для 
ведення садівництва по вул. Малиновій, 27, як учаснику бойових дій … 

1.11. Левандовському Роману Віталійовичу орієнтовною площею 
0,1000 га для ведення садівництва по вул. Малиновій, 5, як учаснику бойових 
дій… 

3. Надати дозвіл на розроблення проекту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки в оренду громадянам: 

3.1. Степурі Олександру Сергійовичу орієнтовною площею 0,0407 га 
для експлуатації та обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) в межах існуючої садиби по вул. Луговій, 52… 

 
    Голосували: «за» - 27 

             «утрималось» - 0 
             «проти» - 0 
             «не голосувало» - 2 

(пропозиція приймається) 
 
Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 

надання дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо відведення 
земельних ділянок громадянам в м. Кременчуці» 
 

включити наступні пункти з наступною зміною нумерації: 
1. Надати дозвіл на розроблення проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки у власність громадянам: 
1.12. Роговому Роману Григоровичу орієнтовною площею 0,1000 га для 

ведення садівництва по вул. Малиновій, 24, як учаснику бойових дій… 
1.13. Ревкову Дмитру Сергійовичу орієнтовною площею 0,1000 га для 

ведення садівництва по вул. Волошковій, 18, як учаснику бойових дій… 
1.14. Власову Анатолію Володимировичу орієнтовною площею         

0,1000 га для ведення садівництва по вул. Лілейній, 7, як учаснику бойових 
дій… 

1.15. Пепеляєвій Ганні Рудольфівні орієнтовною площею 0,0348 га для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) в межах існуючої садиби по пров. Сорочинсь-
кому, 2… 



1.16. Пепеляєвій Ганні Рудольфівні орієнтовною площею 0,0829 га для 
ведення садівництва по пров. Сорочинському, 2… 

1.17. Жадьку Володимиру Васильовичу орієнтовною площею 0,1000 га 
для ведення садівництва по вул. Волошковій, 4, як учаснику бойових дій… 

1.18. Скрипачу Ігорю Станіславовичу орієнтовною площею 0,1000 га 
для ведення садівництва по вул. Лілейній, 36, як учаснику бойових дій… 

1.19. Плотнікову Антону Костянтиновичу орієнтовною площею         
0,1000 га для ведення садівництва по вул. Малиновій, 4, як учаснику бойових 
дій… 

4. Надати дозвіл на розроблення проектів землеустрою щодо відведення 
земельних ділянок з наступним наданням згоди на встановлення земельних 
сервітутів громадянам, як особам, які мають спеціальні пільги: 

4.1. Онищенку Артуру Васильовичу орієнтовною площею 0,0018 га  
для розміщення тимчасового гаража по вул. 1905 року, в районі житлового 
будинку № 1… 
 

    Голосували: «за» - 27 
             «утрималось» - 0 
             «проти» - 0 
             «не голосувало» - 3 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням змін та доповнень, як 

рішення міської ради (додається). 
 
    Голосували: «за» - 27 

              «утрималось» - 0 
              «проти» - 0 
              «не голосувало» - 3 

 
39. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розроблення технічних документацій 

із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 
земельних ділянок в натурі (на місцевості) юридичним та 
фізичним особам в м. Кременчуці.  
Доповідач: Циганова О.О. – заступник начальника управління 

земельних ресурсів  
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 
 
    Голосували: «за» - 28 

              «утрималось» - 0 
              «проти» - 0 
              «не голосувало» - 2 



Малецький В.О. – міський голова 
  

Озвучив доповнення до проекту рішення, а саме: 
Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 

надання дозволу на розроблення технічних документацій із землеустрою 
щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на 
місцевості) юридичним та фізичним особам в м. Кременчуці» включити 
наступний підпункт: 
 

1. Надати дозвіл на розроблення технічних документацій із землеустрою 
щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на 
місцевості): 

1.4. Фізичній особі-підприємцю Мкртчяну Владиславу Володими-
ровичу площею 2229 кв.м для експлуатації та обслуговування тимчасової 
відкритої стоянки легкового транспорту на 88 машиномісць по вул. Героїв 
України, в районі жилого будинку № 31 … 

 
    Голосували: «за» - 28 

              «утрималось» - 0 
              «проти» - 0 
              «не голосувало» - 2 

  (пропозиція приймається) 
 

Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 
надання дозволу на розроблення технічних документацій із землеустрою 
щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на 
місцевості) юридичним та фізичним особам в м. Кременчуці» включити 
наступні підпунки: 
 

1. Надати дозвіл на розроблення технічних документацій із землеустрою 
щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на 
місцевості): 

1.5. Приватному підприємству фірмі «Профінвест» площею 37 кв.м 
для експлуатації та обслуговування окремого входу до квартири № 92, 
перепланованої під адміністративне приміщення по вул. Ватутіна, 3 … 

1.6. ПУБЛІЧНОМУ АКЦІОНЕРНОМУ ТОВАРИСТВУ «УКРТЕЛЕ-
КОМ» площею 5439 кв.м для експлуатації та обслуговування нежитлових 
будівель та споруд по вул. Соборній, 17, 19 … 

 
    Голосували: «за» - 28 

              «утрималось» - 0 
              «проти» - 0 
              «не голосувало» - 2 

  (пропозиція приймається) 
 



ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням доповнень, як рішення 
міської ради (додається). 

 
    Голосували: «за» - 29 

             «утрималось» - 0 
             «проти» - 0 
             «не голосувало» - 1 

 
40. СЛУХАЛИ: Про припинення права користування земельними ділянками. 

Доповідач: Циганова О.О. – заступник начальника управління 
земельних ресурсів  

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 
 
    Голосували: «за» - 29 

              «утрималось» - 0 
              «проти» - 0 
              «не голосувало» - 1 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив доповнення до проекту рішення, а саме: 

Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 
припинення права користування земельними ділянками» включити 
наступні пункти: 
 

2. Припинити ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬ-
НІСТЮ «ІНВЕСТПРОМЦЕНТР» право користування земельною ділянкою 
площею 717 кв.м (кадастровий № 5310436100:07:001:0446), для експлуатації та 
обслуговування прибудови адміністративних приміщень по  вул. Гвардійсь- 
кій, 11, та розірвати договір оренди землі, зареєстрований 05.03.2016 (номер 
запису про інше речове право в Державному реєстрі речових прав на нерухоме 
майно про реєстрацію іншого речового права – 13635747, підстава внесення 
запису індексний № 28671550 від 11.03.2016) за взаємною згодою сторін, у 
зв’язку з відчуженням об’єкта нерухомого майна … 

3. Припинити ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬ-
НІСТЮ «МЕГА-ХОЛДИНГ» право користування земельною ділянкою 
площею 68133 кв.м (кадастровий № 5310436100:08:001:0108), для експлуатації 
та обслуговування будівель і споруд виробничого призначення по вул. Богдана 
Хмельницького, 3, та розірвати договір оренди землі, зареєстрований у книзі 
записів реєстрації державних актів на право власності на земельну ділянку та 
право постійного користування землею, договорів оренди землі 21.03.2008 за  



№ 040854800134 за взаємною згодою сторін у зв’язку з відчуженням 
нерухомого майна … 
 
    Голосували: «за» - 30 

             «утрималось» - 0 
             «проти» - 0 
             «не голосувало» - 1 

(пропозиція приймається) 
 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням змін та доповнень, як 
рішення міської ради (додається). 

 
    Голосували: «за» - 31 

             «утрималось» - 0 
             «проти» - 0 
             «не голосувало» - 0 

 
41. СЛУХАЛИ: Про передачу земельних ділянок у власність громадянам в          

м. Кременчуці. 
Доповідач: Циганова О.О. – заступник начальника управління 

земельних ресурсів  
 (доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 
 
    Голосували: «за» - 31 

              «утрималось» - 0 
              «проти» - 0 
              «не голосувало» - 0 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив доповнення до проекту рішення, а саме: 

Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 
передачу земельних ділянок у власність громадянам в м. Кременчуці» 
включити наступні пункти: 
 

9... Передати Кравченко Тамарі Миколаївні за умови виконання п. 9.2. 
цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:02:003:0739) площею 52 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, ГК-29… 

10...Передати Ванчугову Олександру Геннадійовичу за умови 
виконання п. 10.2. цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий 



номер 5310436100:02:003:0735) площею 52 кв.м для будівництва 
індивідуального гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, ГК-30… 

11...Передати Семенову Сергію Івановичу за умови виконання п. 11.2. 
цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:02:003:0738) площею 52 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, ГК-21… 

12...Передати Семеновій Юлії Сергіївні за умови виконання п. 12.2. 
цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:02:003:0736) площею 52 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, ГК-28… 

13…Передати Семеновій Людмилі Сергіївні за умови виконання п. 13.2. 
цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:02:003:0734) площею 52 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, ГК-24… 

14...Передати Волощенку Вячеславу Олександровичу за умови 
виконання п. 14.2. цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий 
номер 5310436100:02:003:0733) площею 52 кв.м для будівництва 
індивідуального гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, ГК-42… 

15…Передати Смазі Тамарі Василівні у власність земельну ділянку 
(кадастровий номер 5310436100:08:002:0971) площею 455 кв.м для будівництва 
і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і споруд 
(присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по пров. Марини Раскової, 4… 

16…Передати Семенову Олександру Сергійовичу за умови виконання 
п. 16.2. цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:02:003:0737) площею 52 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, ГК-32… 
 
    Голосували: «за» - 31 

              «утрималось» - 0 
              «проти» - 0 
              «не голосувало» - 0 

 (пропозиція приймається) 
 
Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 

передачу земельних ділянок у власність громадянам в м. Кременчуці» 
включити наступні пункти: 
 

17... Передати Торбенку Миколі Івановичу  за умови виконання п. 17.2. 
цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:02:003:0747) площею 52 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, ГК-174… 

18... Передати Логінову Сергію Максимовичу у власність земельну 
ділянку (кадастровий номер 5310436100:05:001:0661) площею 1000 кв.м для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по вул. Некрасова, 29-А… 



    Голосували: «за» - 30 
              «утрималось» - 0 
              «проти» - 0 
              «не голосувало» - 1 

 (пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням змін та доповнень, як 

рішення міської ради (додається). 
 
    Голосували: «за» - 29 

              «утрималось» - 0 
              «проти» - 0 
              «не голосувало» - 2 

 
42. СЛУХАЛИ: Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в 

оренду в м. Кременчуці. 
Доповідач: Циганова О.О. – заступник начальника управління 

земельних ресурсів  
 (доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 
 
    Голосували: «за» - 31 

              «утрималось» - 0 
              «проти» - 0 

  «не голосувало» - 0 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив доповнення до проекту рішення, а саме: 
Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 

надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в оренду в  
м. Кременчуці» включити додатково наступний пункт: 

 
4. Передати фізичній особі-підприємцю Незнайко Світлані 

Анатоліївні в оренду строком на п'ять років земельну ділянку площею 311 кв.м 
(кадастровий № 5310436100:02:001:0193) для експлуатації та обслуговування 
частини магазину промислових товарів (код КВЦПЗ В 03.07) по просп. Лесі 
Українки, 31 … 

 
    Голосували: «за» - 30 

             «утрималось» - 0 
             «проти» - 0 
             «не голосувало» - 1 

 (пропозиція приймається) 



Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 
надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в оренду в  
м. Кременчуці» включити додатково наступні пункти: 

 
5. Передати Соріній Анастасії Олегівні в оренду строком на п'ятнадцять 

років земельну ділянку площею 717 кв.м (кадастровий № 5310436100: 
07:001:0446) для експлуатації та обслуговування прибудови адміністративних 
приміщень (код КВЦПЗ В 03.00) по вул. Гвардійській, 11 … 

6. Передати Григорян Ларисі Григорівні та Григоряну Артему 
Вагановичу  в інтересах якого діє його законний представник Григорян Лариса 
Григорівна, в оренду строком на п’ятнадцять років земельну ділянку площею 
1980 кв.м (кадастровий № 5310436100:04:003:0464) для експлуатації та 
обслуговування будівлі дитячого кафе з літнім майданчиком (код КВЦПЗ  
В 03.15) по просп. Лесі Українки, 121 ... 

7. Передати ПРИВАТНОМУ ПІДПРИЄМСТВУ «ВЕКТРА ПЛЮС» в 
оренду строком на один рік земельну ділянку площею 3221 кв.м (кадастровий 
№ 5310436500:08:003:0902) для закінчення будівництва двосекційного 
багатоповерхового житлового будинку з торгово-адміністративними примі-
щеннями та підземним паркінгом (код КВЦПЗ В 02.02) по вул. Троїцькій, 74… 
 
    Голосували: «за» - 29 

             «утрималось» - 0 
             «проти» - 0 
             «не голосувало» - 2 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням змін та доповнень, як 

рішення міської ради (додається). 
 
    Голосували: «за» - 30 

             «утрималось» - 0 
             «проти» - 0 
             «не голосувало» - 1 

 
43. СЛУХАЛИ: Про поновлення договорів оренди земельних ділянок. 

Доповідач: Циганова О.О. – заступник начальника управління 
земельних ресурсів  

 (доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

 Поставив питання на голосування за основу. 
 
    Голосували: «за» - 31 

              «утрималось» - 0 
              «проти» - 0 
              «не голосувало» - 0 



ВИСТУПИЛИ: 
 

Депутати Піддубна О.М., Сідерка Т.А., Плескун О.В. та ін. задавали 
запитання стосовно пункту 3 проекту рішення щодо ТОВ «ЖИТЛОІНВЕСТ».  
 
Кравченко Д.В. – заступник міського голови 
 
 Надав пояснення та відповідь на запитання депутатів. 
 
 Представник ТОВ «ЖИТЛОІНВЕСТ» також надав відповіді на запитання 
депутатів міської ради. 
 
Ульянов Р.А. – депутат міської ради від фракції «БЛОК ПЕТРА ПОРОШЕН-        
(з місця)               КА «СОЛІДАРНІСТЬ» 
 
 Запропонував додатковий пункт 6 проекту рішення (ТОВ 
«Кременчуцький дім») зняти на доопрацювання та доручити управлінню 
земельних ресурсів готувати відмовне рішення. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив доповнення до проекту рішення, а саме: 
Управління земельних ресурсів пропонує включити додатково до 

проекту рішення «Про поновлення договорів оренди земельних ділянок» 
наступні пункти: 

 
4. Поновити шляхом укладення додаткової угоди до договору оренди 

землі з 01.08.2016 строком на п’ятнадцять років, з дати державної реєстрації 
змін до зареєстрованого права оренди земельної ділянки, договір оренди землі, 
зареєстрований у книзі записів реєстрації державних актів на право власності 
на земельну ділянку та на право постійного користування землею, договорів 
оренди землі від 26.03.2012 за № 531040004000146 (номер запису про інше 
речове право в Державному реєстрі речових прав на нерухоме майно про 
реєстрацію іншого речового права – 15344228, підстава внесення запису 
індексний № 30408995 від 11.07.2016), укладений між Автозаводською 
районною радою та Мільком Миколою Сергійовичем, зі зміною умов, на 
підставі якого у користуванні перебувала земельна ділянка площею 351 кв.м 
(кадастровий номер 5310436100:05:001:0105) для городництва (код КВЦПЗ  
А 01.07) по вул. Цілиноградській, 10 … 

5. Поновити шляхом укладення додаткової угоди до договору оренди 
землі з 01.08.2016 строком на п’ятнадцять років, з дати державної реєстрації 
змін до зареєстрованого права оренди земельної ділянки, договір оренди землі, 
зареєстрований у книзі записів реєстрації державних актів на право власності 
на земельну ділянку та на право постійного користування землею, договорів 
оренди землі від 01.11.2012 за № 531040004000483 (номер запису про інше 



речове право в Державному реєстрі речових прав на нерухоме майно про 
реєстрацію іншого речового права – 14842886, підстава внесення запису 
індексний № 29929115 від 07.06.2016), укладений між Автозаводською 
районною радою та Мендус Лідією Павлівною, зі зміною умов, на підставі 
якого у користуванні перебувала земельна ділянка площею 62 кв.м 
(кадастровий номер 5310436100:04:002:0656) для городництва (код КВЦПЗ  
А 01.07) по туп. Генерала Карбишева, 9 … 

 
    Голосували: «за» - 30 

              «утрималось» - 1 
              «проти» - 0 
              «не голосувало» - 2 

 (пропозиція приймається) 
 
Управління земельних ресурсів пропонує включити додатково до 

проекту рішення «Про поновлення договорів оренди земельних ділянок» 
наступний пункт: 

 
6. Поновити шляхом укладення додаткової угоди до договору оренди 

землі з 17.07.2016 строком на три роки, з дати державної реєстрації змін до 
зареєстрованого права оренди земельної ділянки, договір оренди землі, 
зареєстрований 17.07.2013 (номер запису про інше речове право в Державному 
реєстрі речових прав на нерухоме майно про реєстрацію іншого речового права 
– 1981943, підстава внесення запису індексний № 4678636 від 01.08.2013), 
укладений між Кременчуцькою міською радою та товариством з обмеженою 
відповідальністю «КРЕМЕНЧУЦЬКИЙ ДІМ», на підставі якого у 
користуванні перебуває земельна ділянка площею 1124 кв.м (кадастровий 
номер 5310436500:08:006:0055) для будівництва автомобільно-торгово-
сервісного центру (код КВЦПЗ В 03.14) по вул. Миколи Кучми, в районі 
хлібокомбінату … 
 
    Голосували: «за» - 9 

             «утрималось» - 6 
             «проти» - 3 
             «не голосувало» - 12 

(пропозиція не приймається) 
 

Управління земельних ресурсів пропонує включити додатково до 
проекту рішення «Про поновлення договорів оренди земельних ділянок» 
наступний пункт: 

 
7. Поновити шляхом укладення додаткової угоди до договору оренди 

землі з 01.10.2015 строком на десять років, з дати державної реєстрації змін до 
зареєстрованого права оренди земельної ділянки, договір оренди землі, 
зареєстрований у книзі записів реєстрації державних актів на право власності 



на земельну ділянку та на право постійного користування землею, договорів 
оренди землі 18.01.2006 за № 040654800015 (номер запису про інше речове 
право в Державному реєстрі речових прав на нерухоме майно про реєстрацію 
іншого речового права – 11398944, підстава внесення запису індексний 
№ 24894925 від 30.09.2015), укладений між Кременчуцькою міською радою та 
Ребровським Миколою Сергійовичем (ідентифікаційний номер 2809515634), 
на підставі якого у користуванні перебувала земельна ділянка загальною 
площею 2169 кв.м (кадастровий номер 5310436500:12:002:0125) для 
експлуатації та обслуговування відкритої стоянки автотранспорту і торговель-
ного кіоску (Землі автомобільного транспорту. Землі роздрібної торгівлі та 
комерційних послуг) по пров. Петра Ракітіна, 7-А... 
 
    Голосували: «за» - 31 

             «утрималось» - 0 
             «проти» - 0 
             «не голосувало» - 2 

 (пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням змін та доповнень, як 

рішення міської ради (додається). 
 
    Голосували: «за» - 32  

             «утрималось» - 0 
             «проти» - 0 
             «не голосувало» - 1 

 
44. СЛУХАЛИ: Про надання земельних ділянок в постійне користування в 

м.Кременчуці. 
Доповідач: Циганова О.О. – заступник начальника управління 

земельних ресурсів  
 (доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
     
    Голосували: «за» - 32 

              «утрималось» - 0 
              «проти» - 0 
              «не голосувало» - 1 

 
45. СЛУХАЛИ: Про надання згоди на встановлення земельних сервітутів у 

м.Кременчуці. 
Доповідач: Циганова О.О. – заступник начальника управління 

земельних ресурсів  
 (доповідь не заслуховувалась) 

 



ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
     
    Голосували: «за» - 32 

              «утрималось» - 0 
              «проти» - 0 
              «не голосувало» - 1 

 
46. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішень органів місцевого самовряду-

вання в м.Кременчуці. 
Доповідач: Циганова О.О. – заступник начальника управління 

земельних ресурсів  
 (доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 
 
    Голосували: «за» - 32 

             «утрималось» - 0 
             «проти» - 0 
             «не голосувало» - 1 

 
Малецький В.О. – міський голова 

 
Озвучив доповнення до проекту рішення, а саме: 
Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 

внесення змін до рішень органів місцевого самоврядування в  
м. Кременчуці» включити додатково наступний пункт: 

 
6. Внести зміни в пункт 3 рішення Кременчуцької міської ради             

від 02.02.2016 року «Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок 
в оренду громадянам м. Кременчуці» щодо передачі Гаврилюку Сергію 
Володимировичу в оренду земельної ділянки для експлуатації та 
обслуговування жилого будинку, господарських будівель і споруд (присадибна 
ділянка) по просп. Полтавському, 78, а саме: 

- замість слів «В шестимісячний термін» читати «В термін до 26.01.2017». 
 

    Голосували: «за» - 32 
             «утрималось» - 0 
             «проти» - 0 
             «не голосувало» - 1 

 (пропозиція приймається) 
 



Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 
внесення змін до рішень органів місцевого самоврядування в  
м. Кременчуці» включити додатково наступні пункти: 

7. Внести зміни в пункт 23 рішення Кременчуцької міської ради                       
від 30.06.2016 року «Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок 
в оренду в м. Кременчуці» щодо передачі ОБСЛУГОВУЮЧОМУ 
КООПЕРАТИВУ «КВАРТАЛ 278» в оренду земельної ділянки для закінчення 
будівництва гаражного кооперативу «Квартал 278» з улаштуванням під’їзної 
дороги по вул. Михайла Грушевського, 9, а саме: 

- замість слів «(код КВЦПЗ В 02.09)» читати «(код КВЦПЗ В 02.06)». 
8. Внести зміни в пункт 2 рішення Кременчуцької міської ради                       

від 24.02.2016 року «Про зміну цільового призначення земельних ділянок в  
м. Кременчуці» щодо зміни цільового призначення земельної ділянки та 
передачі Товариству з обмеженою відповідальністю «Житлорембудсервіс» 
та Бондаренко Жанні Олександрівні в оренду земельної ділянки для 
експлуатації та обслуговування торгово-адміністративної будівлі, яка 
використовується як адміністративні приміщення, по вул. Небесної Сотні, 32, а 
саме: 

- доповнити підпунктом наступного змісту: «2.4. Зобов’язати 
землекористувачів до підписання сторонами договору оренди землі надати до 
виконавчого комітету Кременчуцької міської ради довідку про одержання 
пайових коштів замовника на створення соціальної та інженерно-транспортної 
інфраструктури міста в повному обсязі». 

9. Внести зміни в пункт 15 рішення Кременчуцької міської ради                       
від 30.06.2016 року «Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок 
в оренду в м. Кременчуці» щодо передачі фізичній особі-підприємцю 
Шаміній Вікторії Григорівні в оренду земельної ділянки для експлуатації та 
обслуговування станції технічного обслуговування по вул. Велика  
набережна, 2-Г, а саме: 

- у зв’язку з виправленням технічної помилки, допущеної у відомостях 
Державного земельного кадастру, замість слів «(код КВЦПЗ В 03.14)» читати 
«(код КВЦПЗ В 03.15)». 

 
    Голосували: «за» - 30 

             «утрималось» - 0 
             «проти» - 0 
             «не голосувало» - 3 

 (пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням змін та доповнень, як 

рішення міської ради (додається). 
 
    Голосували: «за» - 28  

             «утрималось» - 0 
             «проти» - 0 
             «не голосувало» - 5 



47. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на проведення експертної грошової 
оцінки земельної ділянки несільськогосподарського призна-
чення для продажу із земель комунальної власності в                  
м. Кременчуці. 

  Доповідач: Циганова О.О. – заступник начальника управління 
земельних ресурсів  

 (доповідь не заслуховувалась) 
  
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
     
    Голосували: «за» - 32 

              «утрималось» - 0 
              «проти» - 0 
              «не голосувало» - 1 

 
48. СЛУХАЛИ: Про продаж земельної ділянки несільськогосподарського 

призначення в м. Кременчуці. 
Доповідач: Циганова О.О. – заступник начальника управління 

земельних ресурсів  
 (доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
     
    Голосували: «за» - 30 

              «утрималось» - 0 
              «проти» - 0 
              «не голосувало» - 3 
 

49. СЛУХАЛИ:  Про  внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради 
Полтавської області від 23 грудня 2015 року «Про 
затвердження Програми реалізації Основних напрямів 
земельної реформи на 2016 рік в м.Кременчуці». 

  Доповідач: Циганова О.О. – заступник начальника управління 
земельних ресурсів  

 (доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
     
    Голосували: «за» - 31 

              «утрималось» - 0 
              «проти» - 0 
              «не голосувало» - 2 

 
 



50. СЛУХАЛИ: Про внесення змін і доповнень до рішення Кременчуцької 
міської ради від 22 грудня 2015 року «Про затвердження 
Програми охорони довкілля в місті Кременчуці на період 
2016-2020 роки» («Довкілля-2020»). 
Доповідач: Федюн О.М. – начальник відділу екологічної   

     безпеки  
 (доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
     
    Голосували: «за» - 30 

              «утрималось» - 0 
              «проти» - 0 
              «не голосувало» - 3 

 
51. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішеня міської ради від 23 лютого 2016 

року «Про виділення коштів за рахунок залишку бюджетних 
коштів спеціального фонду міського бюджету станом на 
01.01.2016 року». 
Доповідач: Федюн О.М. – начальник відділу екологічної   

    безпеки виконавчого комітету 
 (доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
     
    Голосували: «за» - 26 

              «утрималось» - 5 
              «проти» - 0 
              «не голосувало» - 2 

 
 52.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення міської ради від 29 березня 2016 

року «Про затвердження комплексної програми розвитку 
комунального медичного підприємства «Лікарня Придні-
провська» на 2016-2018 роки». 
Доповідач: Середа М.В. –  начальник  управління охорони   

здоров’я  
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 

 
Голосували: «за» - 31 

 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 2 

 



53.СЛУХАЛИ: Про  надання дозволу на розроблення проектів землеустрою 
щодо відведення земельних ділянок в м. Кременчуці. 
Доповідач: Циганова О.О. – заступник начальника управління 

земельних ресурсів  
 (доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 
 
    Голосували: «за» - 30 

              «утрималось» - 0 
              «проти» - 0 
              «не голосувало» - 3 

 
ВИСТУПИЛИ:  
 
Кавунник Д.В. – депутат міської ради від фракції «Радикальна партія Олега 

Ляшка» 
 
 Виступив щодо додаткового підпункту 2.3. проекту рішення (ТОВ 
«ФОРПОСТ-ІКС») та запропонував зняти його на доопрацювання. 
 
Кравченко Д.В. – заступник міського голови 
 
 Надав пояснення з приводу вище згаданого додаткового підпункту та 
показав на екрані дану площу. 
 
Малецький В.О. – міський голова 

 
Озвучив доповнення до проекту рішення, а саме: 
Управління земельних ресурсів пропонує включити додатково до 

проекту рішення «Про надання дозволу на розроблення проектів 
землеустрою щодо відведення земельних ділянок в м. Кременчуці» наступні 
підпункти: 

 
1. Надати дозвіл на розроблення проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок для зміни їх цільового призначення: 
1.2. ПРИВАТНОМУ ПІДПРИЄМСТВУ «ДНІПРОВСЬКА РИВ’ЄРА» 

площею 68133 кв.м, із цільового призначення – для розміщення та експлуатації 
основних, підсобних і допоміжних будівель та споруд будівельних організацій 
та підприємств (код КВЦПЗ J 11.03), на цільове призначення – для іншої 
житлової забудови (код КВЦПЗ В 02.07), для експлуатації та обслуговування 
будівель та споруд по вул. Богдана Хмельницького, 3 ... 



1.3. ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ 
«НАУКОВО-ВИРОБНИЧЕ ОБ’ЄДНАННЯ «АВІА» площею 4766 кв.м, із 
цільового призначення – землі іншої комерційної діяльності, на цільове 
призначення – для розміщення та експлуатації основних, підсобних і 
допоміжних будівель та споруд підприємств переробної, машинобудівної та 
іншої промисловості (код КВЦПЗ J 11.02) по вул. Ярмарковій, 35-Б... 

 

2. Надати дозвіл на розроблення проектів землеустрою щодо 
відведення земельних ділянок з наступним наданням згоди на встановлення 
земельного сервітуту: 

2.3. ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ 
«ФОРПОСТ-ІКС» орієнтовною площею 0,1110 га для складування 
будівельних матеріалів та технічного обладнання на період будівництва 
житлового будинку по вул. Олега Кошового, 12... 

3. Надати дозвіл на розроблення проектів землеустрою щодо 
відведення земельних ділянок на умовах оренди: 

3.1. Кіафеле Франческо Паоло орієнтовною площею 0,0039 га для 
експлуатації та обслуговування окремого входу з його реконструкцією до 
вбудовано-прибудованого адміністративного приміщення по вул. Троїць-             
кій, 61/52... 

 
Голосували: «за» - 28 

 «утрималось» - 0 
 «проти» - 4 
 «не голосувало» - 0 
 (пропозиція приймається) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Зачитав пропозицію постійної депутатської комісії з питань бюджету, 
фінансів, соціально-економічного розвитку та інвестиційної політики (голова 
комісії Плескун О.В.): 

- підпункт 2.1. – про надання дозволу на розроблення проекту 
землеустрою щодо відведення земельної ділянки з наступним наданням згоди 
на встановлення земельного сервітуту ТОВ «ДАР-С» - виключити з проекту 
рішення на доопрацювання в зв’язку з невідповідністю класифікації 
тимчасової споруди для підземного резервуару для зберігання зрідженої 
вуглеводної суміші пропан-бутану. 

 
Голосували: «за» - 26 

 «утрималось» - 1 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 5  
 (пропозиція приймається) 



Малецький В.О. – міський голова 
 

Зачитав пропозицію депутата Кавунника Д.В.: 
Виключити пункт 2.3. (ТОВ «ФОРПОСТ-ІКС») щодо надання двору 

сусіднього будинку та дитячого майданчика під складування будівельних 
матеріалів. 

 
Голосували: «за» - 7 

 «утрималось» - 8 
 «проти» - 1 
 «не голосувало» - 15  
(пропозиція не приймається) 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, з урахуванням змін та доповнень, як 

рішення міської ради (додається). 
 
Голосували: «за» - 26 

 «утрималось» - 1 
 «проти» - 2 
 «не голосувало» - 3  

 
54.СЛУХАЛИ: Про зміну цільового призначення земельних ділянок в м. Кре-

менчуці. 
Доповідач: Циганова О.О. – заступник начальника управління 

земельних ресурсів  
 (доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
  

Поставив питання на голосування за основу. 
 
    Голосували: «за» - 29 

              «утрималось» - 0 
              «проти» - 0 
              «не голосувало» - 2 

 
Міський голова попрохав управління земельних ресурсів надати 

пояснення стосовно додаткового пункту 2 (земельна ділянка по вул. Плехано-
ва, 3) та запропонував зняти його на доопрацювання. 
 
Циганова О.О. – заступник начальника управління земельних ресурсів  
 

 Надавала пояснення та показала на екрані розміщення вище згаданої 
земельної ділянки. 
 



Волощенко О.Г. – начальник управління містобудування та архітектури 
 
 Зауважила, що прибережна смуга в даному місці була встановлена давно і 
затверджений проект землеустрою. На території міст прибережні смуги 
затверджуються у відповідності до містобудівної ситуації. На той момент вже 
було визначено межі земельної ділянки та право власності на споруду. Тому 
при розробці проекту землеустрою керувалися Земельним та Водним 
кодексами. 
 
Ульянов Р.А. – депутат міської ради від фракції «БЛОК ПЕТРА ПОРОШЕН-        
(з місця)               КА «СОЛІДАРНІСТЬ» 
 
 Зазначив, що по документам будівля була збудована кілька років тому. На 
даний час замовник просить не дозвіл на будівництво, а змінює цільове 
призначення. Зауважив, що порушень законодавства в цьому питанні немає. 
 
Малецький В.О. – міський голова 

 
Озвучив доповнення до проекту рішення, а саме: 
Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про зміну 

цільового призначення земельних ділянок в м. Кременчуці» включити 
наступний пункт: 
 

2. …Змінити цільове призначення земельної ділянки площею 2465 кв.м 
(кадастровий номер 5310436100:04:003:1236) для експлуатації та 
обслуговування нежитлової будівлі, оздоровчого комплексу на цільове 
призначення – для будівництва і обслуговування жилого будинку, 
господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) по пров. Плеханова, 3 … 

2.1. Передати Хомутенко Марії Анатоліївні за умови виконання п. 2.2. 
цього рішення, в оренду строком на двадцять п'ять років земельну ділянку 
площею 2465 кв.м (кадастровий номер 5310436100:04:003:1236) для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по вул. Плеханова, 3… 

 
Голосували: «за» - 7 

 «утрималось» - 4 
 «проти» - 1 
 «не голосувало» - 19  
 (пропозиція не приймається) 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 
    Голосували: «за» - 29  

             «утрималось» - 0 
             «проти» - 0 
             «не голосувало» - 2 



55. СЛУХАЛИ: Про надання згоди на поділ та об’єднання земельних ділянок в 
м.Кременчуці.  
Доповідач: Циганова О.О. – заступник начальника управління 

земельних ресурсів  
 (доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
  

Поставив питання на голосування за основу. 
 
    Голосували: «за» - 29 

              «утрималось» - 0 
              «проти» - 0 
              «не голосувало» - 2 

 
Малецький В.О. – міський голова 

 
Озвучив доповнення до проекту рішення, а саме: 
Управління земельних ресурсів пропонує включити додатково до 

проект рішення «Про надання згоди на поділ та об’єднання земельних 
ділянок в м. Кременчуці» наступні пункти: 

 
2. Надати Кучеруку Володимиру Миколайовичу  згоду на поділ 

земельної ділянки площею 1335 кв.м (кадастровий № 5310436100:08:002:0243), 
що перебувала в користуванні для будівництва і обслуговування жилого 
будинку, господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) по вул. 8-го 
Березня, 52...  

3. Надати ПРИВАТНОМУ ПІДПРИЄМСТВУ «ФІРМА «ГАРАНТ» 
згоду на поділ земельної ділянки площею 59998 кв.м (кадастровий                        
№ 5310436500:14:003:0019), що перебуває в користуванні для експлуатації та 
обслуговування будівель та споруд Кременчуцької об’єднаної технічної школи 
Товариства сприяння обороні України по набережній Лейтенанта Дніпро-          
ва, 69... 

4. Надати ДОЧІРНЬОМУ ПІДПРИЄМСТВУ «ПРОМСПЕЦБУД 
«М. КРЕМЕНЧУК» (ідентифікаційний код 32450903) згоду на поділ земельної 
ділянки площею 17448 кв.м (кадастровий № 5310436500:10:001:0089), що 
перебувала в користуванні для експлуатації та обслуговування нежитлових 
будівель по вул. Ярмарковій, 35... 

 
Голосували: «за» - 26 

 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 5  
 (пропозиція приймається) 

 



Малецький В.О. – міський голова 
 

Зачитав пропозицію постійної депутатської комісії з питань бюджету, 
фінансів, соціально-економічного розвитку та інвестиційної політики (голова 
комісії Плескун О.В.): 

- пункт 1 – щодо надання фізичній особі-підприємцю Глухову В.В. згоду 
на поділ земельної ділянки … не включати до порядку денного – зняти на 
доопрацювання для додаткового вивчення даного питання у зв’язку з 
частковим використанням орендарем земельної ділянки, яку пропонується 
передати місту до земель запасу. 

 
Голосували: «за» - 28 

 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 3  
(пропозиція приймається) 
 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням змін та доповнень, як 
рішення міської ради (додається). 

 
    Голосували: «за» - 31  

             «утрималось» - 0 
             «проти» - 0 
             «не голосувало» - 0 

 
56. СЛУХАЛИ: Про закупівлю та передачу матеріально-технічних засобів 

підрозділам, які беруть участь в АТО. 
Доповідач: Киричейко С.П. – начальник управління з питань  

надзвичайних ситуацій та 
цивільного захисту населення 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 

 
Голосували: «за» - 31 

 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 0 

 
57. Різне. 
 
ВИСТУПИЛИ: 
 
 
 



Гордєєва В.Я. – депутат міської ради від політичної фракції «Об’єднання 
«САМОПОМІЧ» 

 
 Нагадала мешканцям міста Кременчука про виконання Закону України 
щодо сплати коштів у місячний термін за зайві квадратні метри нерухомого 
майна. 
 
Гончаров Ю.В. – мешканець м. Кременчука  
 
 Висловив свою думку та незадоволення з приводу будівництва 12-ти 
поверхівки на Першому Занасипі та показав фото із занедбаними ділянками 
біля будинків. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Зауважив, що міська влада зустрічалася з громадськістю і вела 
обговорення щодо будівництва на Першому Занасипі. Зазначив, що замовник 
надав всі необхідні матеріали та вичерпну інформацію стосовно цього 
будівництва. 
 
Кравченко Д.В. – заступник міського голови 
 
 Надав пояснення стосовно будівництва 12-ти поверхівки на Першому 
Занасипі та показав фотоматеріали на екрані. 
 
Трофименко В.І. – громадська діячка м. Кременчука 
 
 Висловила свою думку щодо прийняття рішення Кременчуцької міської 
ради на пленарному засіданні 10 сесії 30.06.2016 стосовно будівництва двох    
26-ти багатоповерхівок в парковій зоні історичної частини міста та зазначила, 
що це незаконно. Зауважила, що міська влада не провела громадські слухання 
стосовно даного будівництва. Запропонувала від громадськості міста винести 
на наступну сесію проект рішення, яким скасувати дозвіл на будівництво 
російського Андріївського кафедрального Собору держави-агресора. Висловила 
своє бачення щодо викладення плиткою частини площі Перемоги вишиванкою 
та зазначила, що це є недопустимим варіантом. 
 
Жоган Ю.А. – громадський активіст м. Кременчука 
 
 Висловив своє бачення стосовно екологічних проблем в місті та 
запропонував створити громадську екологічну інспекцію для того, щоб мати 
вільний доступ на підприємства, де є викиди. 
 
 
 



Савченко О.В. – громадський активіст м. Кременчука  
 
 Зазначив, що на площі Перемоги вже ведуться підготовчі роботи для 
того, щоб викласти плитку вишиванкою. Нагадав про те, що під 
міськвиконкомом стоїть пам’ятник окупантам-комсомольцям, якого теж 
потрібно перенести. Запропонував розпочати будівництво алеї Героїв напроти 
міського Палацу культури в парку «Ювілейний», більше насаджувати квітів 
біля своїх будинків та робити місто кращим.  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Проінформував про дату наступної сесії Кременчуцької міської ради, яка 
відбудеться 30 серпня 2016 року. 
 
 

(Звучав Гімн України) 
 
 
МІСЬКИЙ ГОЛОВА       В.О. МАЛЕЦЬКИЙ 
 
ГОЛОВА СЕКРЕТАРІАТУ     З.В. ПРОЦЕНКО 


